
Sent: Saturday, July 9, 2022 10:03 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билети за време 

 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

  

Моля да бъде отложена програмата за въвеждането на почасовите 

билети.Ако те се въведат ще възникнат големи задръствания в метрото в 

час пик,защото ще е необходимо немалко време хората да програмират на 

устройствата желания билет. 

С уважение:Ния Анчева 
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